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Sammanfattning av styrelsemöte  

Datum: 2023-09-18 
Tid: kl 19.00 

Plats:  Teorisalen BRK  
  

Mötesanteckningar    

 
Rapport från US  
US har kommit igång efter sommaren och arbetar för fullt med planering inför Halloween, 
BHS och julmarknaden.  

 
Rapport från personalrepresentant     
Inget särskilt att rapportera.  

 
Ridskolan      
Alla hästar nu är friska efter att några har varit lite snoriga. Ridskolan har köpt en ny häst, en 
4 åring. Beläggningsgraden är bra och hästarna har det bra. Ridskolan har två hästar som hör 
till utvecklingsstallet i privatboxar.  
 
Beslut: Verksamheten får i uppdrag att närmare definiera formerna för utvecklingsstallet 
med beaktande av ekonomi, medlemsnytta och andra aspekter. 

 
Tävling     
BHS närmar sig och det är många anmälda. Vi kommer ha ca 200 boxar. Sponsringen ser bra 
ut och Bjurfors är kvar som huvudsponsor. Det har även tillkommit nya sponsorer. 
Funktionärsteamet är klart. 

 
Inackordering      
Det var ett hästägarmöte för två veckor sedan med bra uppslutning, walk and talk som är ett 
bra upplägg. Ett par hästägare har haft frågor med anledning av att några ridskolehästar och 
medlemsägda hästar har varit lite snoriga.  

 
Korrekta åtgärder har vidtagits i samråd med veterinär men behov av en smittskyddsplan har 
identifierats. Verksamheten tar fram en sådan i samråd med veterinär.  

 
Ekonomi    
Ekonomin ser bra ut och de flesta intäkter och kostnader ligger på budget. Våra 
räntekostnader har ökat i förhållande till tidigare år. Vårt elavtal går ut vid årsskiftet vilket 
också riskerar att leda till ökade kostnader.  

 
Övrigt från verksamheten    
Verksamheten ska ha ett teamsmöte med både IOFF och Fastighetskontoret. 
Undersökningen av taket på stora ridhuset har visat att vi inte kan sätta solceller där. Därmed 
kommer solcellerna att få sättas på Nya Ridhuset istället.  

 
Beträffande cafét har verksamheten ännu inte anställt någon. Rekryteringen är f.n. pausad 
och verksamheten har en bra plan för caféet kortsiktigt och en plan för BHS.   
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Rapport från arrangemangs/rekordgruppen  
Det har varit en bakluckeloppis med många bilar och bra försäljning.  

 
Rapport från Presidiet 
Teamslösningen är klar. 
Presidiets uppdrag det ligger kvar oförändrat enligt tidigare beslut 200420 
Ny agenda presenteras. 

 
Beslut: Vi börjar styrelsemötena 18.30 fr o m mötet i oktober 2023.  

 
Beslutas: Det ska tas fram ett planeringsunderlag där det tidigare presenterade 
måldokumentet ska vara styrande och ska ligga till grund för ett framtida 
planeringsunderlag. Det ska planeras en strategidag framgent där det ska beslutas om bl a 
mål, delmål, tidsplan och rapporteringstillfällen. 

 
Beslutas: Med hänsyn till GDPR får inga personuppgifter publiceras i styrelseprotokollen. 
Dessa kommer därför att läggas ut i sammanfattad version. 

 
Övriga punkter  
Det jobbas vidare med att uppmärksamma BRK:s jubileum. BHS innefattar en 
Jubileumsrunda, det planeras ett lördagshopp som blir Jubileumshopp.  

 
 

 
 
 


